
 · Osadní výbor Pejškov · 
  
 

Zápis č.5/2019 ze schůze OV Pejškov 

21.11.2019 

Přítomni: 

Richard Muselík, Daniela Konečná, Ludmila Jebáčková, Jan Duda, 

Břetislav Svozil 

Hosté: 

Pavel Jebáček, Petra Muselíková 

Zapisovatelem stanovena: Petra Muselíková 

Ověřovatel zápisu: Daniela Konečná  

Program: 

1) zahájení  
2) Projednání stanoviska OV k záměru „Prašná cesta Březina-
Heroltice-Vohančice-Pejškov“ 
3) Informace o stavu koryta potoka v dolní části Pejškova 
4) Závěr 
 
Ad1) Richard Muselík - předseda OV přivítal přítomné v 19:00, zahájil 

a řídil jednání OV, přednesl body programu: 

 

Návrh usnesení: 

OV Pejškov schvaluje program zasedání 

Přítomni 5, Pro 5, Proti 0, zdržel se 0.  

Usnesení bylo přijato 
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Průběh zasedání: 

Ad 2) Předseda OV informoval o záměru obce Vohančice zbudovat 

prašnou makadamovou cestu sloužící pro pěší a cyklisty. Cesta by 

měla dle informací pan starosty Blaháka propojovat Vohančice 

s Pejškovem, Herolticemi a Březinou. Osadnímu výboru byly 

předloženy souhrnné informace včetně mapových podkladů. 

Návrh usnesení: 

OV Pejškov schvaluje podporu záměru zbudovat prašnou cestu. 

Usnesení se týká pouze katastrálního území Pejškov u Tišnova 

Přítomni 5, Pro 0, Proti 3, zdržel se 2.  

Usnesení nebylo přijato. 

Ad 3) Předseda OV informoval o snaze zajistit vybagrování 

zaneseného koryta potoka ve spodní části Pejškova.  

Ad 4) Předseda OV ukončil schůzi v 17:45 

 

V Pejškově dne 21.11.2019 

 

Informace je možné sledovat také na www.pejskov.eu. 

 


